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UNDERLAG FÖR PLANERING AV PARKPROJEKT 2006-2008 

- Yttrande till markkontoret 
 
 

FÖRSLAG TILL BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar som yttrande Anders Lindströms tjänsteutlåtande daterat 
den 23 maj 2005. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Monika Viklander   Anders Lindström 
stadsdelsdirektör   avdelningschef 
 

SAMMANFATTNING 

Som underlag för planering av parkprojekt inom stadsdelsnämndens ansvarsområde har 
en sammanställning gjorts av de projekt som finns upptagna i gatu- och 
fastighetsnämndens nuvarande flerårsplan för 2006-2008. Sammanställningen har 
delgivits stadsdelsnämnden för synpunkter.  
 
Vantör är en av de första förvaltningsområden för vilket markontoret i samarbete med 
stadsdelsförvaltningen arbetar med att framställa en parkplan. Planen skall fungera som 
ett planeringsunderlag med ett tidsperspektiv på ca. tio år. Förvaltningen avser att 
tillsammans med markkontoret och i dialog med allmänheten formulera planens 
konkreta mål och prioriteringar under hösten 2005. Ett förslag till beslut angående 
parkplan bör kunna redovisas för stadsdelsnämnden innan utgången av 2005. 
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ÄRENDETS BEREDNING 

Ärendet har beretts inom strategi- och planeringsavdelningen. 

BAKGRUND 

I enlighet med beslut om ny organisation för verksamheter inom gatu- och 
fastighetsnämnden har kommunfullmäktige beslutat om överföringar av verksamheter 
från gatu- och fastighetsnämnden till stadsdelsnämnderna. Det liggande förslaget 
innebär att stadsdelsnämnderna skall ha ett samlat ansvar för drift, reinvesteringar och 
investeringar på parkmark. 
 
Stadsdelsnämnden åläggs att nyttja den nya marknämndens expertkompetens vid större 
investeringar i park- och grönområden. 
 
Stadsledningskontoret gör med hjälp av markkontoret en bedömning av nämndernas 
underlag utifrån ett stadsövergripande perspektiv och lämnar förslag till fördelning av 
investeringsmedel. Kommunfullmäktige beslutar därefter om fördelning av 
investeringsmedel för parkinvesteringarna. Avsikten är att huvuddelen av medlen skall 
fördelas på detta sätt och att en mindre del av investeringsmedlen skall fördelas 
schablonmässigt med hjälp av resursfördelningsmodellen för stadsmiljöverksamhet. 
 
Som underlag för planering av parkprojekt inom stadsdelsnämndernas ansvarsområde, 
har en sammanställning gjorts av de projekt som finns upptagna i gatu- och 
fastighetsnämndens nuvarande flerårsplan för 2006-2008. Denna sammanställning 
översändes till samtliga stadsdelsnämnder för synpunkter. Markkontoret emotser 
stadsdelsnämndens yttrande senast den 1 juli 2005. 

BETRÄFFANDE BEFINTLIGT PLANUNDERLAG FÖR VANTÖR  

Markkontorets sammanställning av underlag för planering avseende perioden 2006-
2008 redovisar inte någon åtgärd inom Vantör. 

STADSDELSFÖRVALTNINGENS SYNPUNKTER 

Markkontorets sammanställning av underlag för planering avseende perioden 2006-
2008 innehåller inte någon åtgärd inom Vantör. Förvaltningen framför därför inte heller 
några synpunkter kring denna. 
 
Vantör är en av de första förvaltningsområden för vilket markontoret i samarbete med 
stadsdelsförvaltningen arbetar med att framställa en parkplan. Planen skall fungera som 
ett planeringsunderlag för samtliga parker och grönområden med ett tidsperspektiv på 
ca. tio år.  
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Förvaltningen avser att tillsammans med markkontoret och i dialog med allmänheten 
formulera planens konkreta mål och prioriteringar under hösten 2005. Ett förslag till 
beslut angående parkplan bör kunna redovisas för stadsdelsnämnden innan utgången av 
2005.  
 
I samband med detta arbete kommer även de investeringsbehov som stadsdelsnämnden 
tidigare har påtalat att beaktas. Behovet kvarstår av såväl lekplatser för 
funktionshindrade som av förbättrad avrinning på vissa platser i parkmiljöer där 
isbildning riskerar att leda till personskador under vinterhalvåret.  
 
Med anledning av det relativt nyuppförda bostadshuset på Björksundsslingan 17 har 
önskemål från de boende kommit om att gångstråket mellan Björksundsslingan och 
Trollesundsvägen skall rustas upp. Stadsdelsförvaltningen samtycker till detta. 
 
Inom ramen för stadsdelsförnyelsen fortskrider samtidigt arbetet med Högdalstopparna. 
Topparna betraktas av naturliga skäl i ett sammanhang tillsammans med 
Snösätraområdet, som också är föremål för översyn i samband med parkplanen. 
 
 
  
 
 


